

2009年工程硕士GCT英语考试常用词汇练习014工程硕士考试
PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/582/2021_2022_2009_E5_B9_B4_E5_B7_A5_c77_582835.htm

1. At that time work was mainly _____ to slaves in that society. A. blamed B. complained C. restricted D. expected
2. I didn ' t expect to _____ my teacher in the street yesterday. A. refer to B. wok with C. deal with D. run into
3. A sign announcing " No Meeting " was _____ on the door. A. removed B. hung C. delayed D. panted
4. She has _____ a large sum of money from her father. A. inherited B. presented C. hosted D. turned
5. The manager has to be _____ because he could not keep his promise. A. replaced B. pasted C. frightened D. patched

参考答案：1 题：答案为C。blame 指责；complain 抱怨；restrict 限制；expect 期待。2 题：答案为D。refer to 指；wok with 与...工作；deal with 处理；run into 碰见。3 题：答案为B。remove 移开；hang 挂；delay 推迟；pant 喘气。4 题：答案为A。inherit 继承；present 展示；host 主持；turn 转动。5 题：答案为A。replace 取代；paste 贴；frighten 恐吓；patch 修补。

编辑特别推荐：请把百考试题工程硕士站加入收藏
2009年GCT英语考试阅读理解指导汇总
2009年GCT语文考试复习指导资料汇总
2009年工程硕士GCT逻辑模拟试题汇总
2009年GCT逻辑押题模拟题附答案汇总
更多信息请访问：百考试题工程硕士站
百考试题论坛
丰富、优质考试试题请进入：百考试题在线考试中心
100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com